
Atenţie!!! Dacă ai citit acest buletin şi te-ai simţit zidit sufleteşte, ia-l şi dă-l unui prieten 
care are nevoie de Dumnezeu. �u-l arunca sau nu-l lăsa uitat pe vreun raft din camera ta! 

 
     	ĂDEJDE 
 

Murind Isus pe cruce 
A biruit vrăjmaşul 
Şi-acum sunt liberi 
Şi robul şi chezaşul. 
 
Îl vom vedea acolo 
O, cât e de frumos! 
El nu va fi în glorii 
Şi să mă lase jos. 
 
Sunt sigur de aceasta 
Cum sunt de răsărit. 
Că soarele se-ntoarce 
Biruitor şi strălucit. 
 
Voi sta cu El la masă 
Iubirea-I voi gusta 
Vrăjit de sfântu-I Nume 
Etern Îi voi cânta.  
 
Şi voi uita de toate 
Dar singure  păreri de rău 
Că n-am făcut mai multe 
Muncind de dragul Său. 

 

           Petru Lascău 
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Să ne rugăm  
  pentru… 

SERVICIILE BISERICII 
  

DUMI�ICĂ :    9 - 12 Serviciu divin 
                          18 - 20 Serviciu divin 
MARŢI :   18 - 20 Seară de rugăciune 
JOI :          18 - 20 Serviciu divin 
SÂMBĂTĂ:   18 - 20 Seara tinerilor 

Vă stăm la dispoziţie pentru 
nevoile dumneavoastră spirituale: 

 
Pastor �elu Filip:  tel. 0745-306431 

Prezbiter Sandu Guler: tel. 0722-510842 

Prezbiter Doru Hriscu: tel. 0768-108583 

Diacon Romică Florescu: tel. 0721-644073 

Diacon Flavius Măguran: tel. 0740-450238 

Diacon Eusebiu Stănilă: tel. 0722-800691 

♦    … conducerea bisericii noastre – 
Domnul să binecuvânteze păstorul, prezbiterii şi 
diaconii, pe care El i-a aşezat în fruntea 
poporului de la Poarta Cerului şi pe toţi fraţii care 
slujesc în comitetul bisericii; Domnul să le dea 
înţelepciune în deciziile pe care le au de luat, 
puterea de a se dedica tot mai mult pentru 
lucrarea Lui şi însoţirea Sa divină la fiecare pas.  

♦   … ţara noastră. Să ne rugăm ca Domnul 
să binecuvânteze România cu pace si să vegheze 
asupra ţării în vremurile care vor veni; de 
asemenea, să-I cerem să lase pocăinţă adevărată 
întâi peste copii Lui, pentru ca exemplul nostru 
de trăire să fie de mărturie pentru toţi românii, şi 
astfel toţi să se întoarcă cu inima spre Domnul.  

 

“Binecuvântat să fie omul care se încrede 
în Domnul şi a cărui nădejde este Domnul!” 

(Ieremia 17:7) 

Colectivul de redacţie:   
 

Teo Laze, Dana Popa, Ramona Codrea, Andreea Homoşdean, Andreea Fiţ, Corneliu Hepeş.  
Pentru materiale, sugestii şi propuneri, aşteptăm să ne scrieţi la adresa de e-mail 

buletin.duminical@yahoo.com  

 “O poartă deschisă către ceruri” 

Speranţa: aşteptări pozitive  

BISERICA POARTA CERULUIBISERICA POARTA CERULUI  
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peranţa este o dorinţă fierbinte însoţită de încredinţarea că ea se 
va îndeplini. Înseamnă a nădăjdui şi a dori ceva. 

Speranţa ne dă puterea să mergem înainte, chiar şi atunci când acest 
lucru este greu de realizat. Speranţa ne focalizează spre un viitor mai bun 
chiar dacă prezentul nu este aşa cum ni l-am dori. Speranţa ne permite să 
trăim cu aşteptarea că lucrurile vor merge spre bine în viitor. 

Atunci când lipseşte speranţa apare deznădejdea. Starea de existenţă 
în absenţa speranţei este înspăimântătoare. Oamenii fără speranţă sunt 
deprimaţi şi întristaţi, fiind adesea concentraţi doar pe lucruri negative. Lor li 
se pare greu sau imposibil să facă paşi spre a-şi atinge ţelurile sau chiar 
pentru stabilirea unor obiective. Motivarea şi energia sunt scăzute. Aceşti 
oameni pot trăi cu impresia că orice ar face, nu se poate întâmpla ceva 
pozitiv. Ei nu văd nici o modalitate de ieşire, nici o cale care să ducă spre o 
viaţă mai bună. Relaţiile lor sunt apatice sau inexistente. Ei sunt tentaţi să 
renunţe. Unii chiar renunţă. 

Toţi dorim să privim spre lucruri mai bune în viitor. Chiar dacă 
situaţia prezentă este grea, trebuie să trăim cu speranţă dacă dorim să se 
întâmple şi lucruri bune. Şi chiar dacă situaţia prezentă este bună, speranţa 
pentru o situaţie şi mai bună ne ajută să mergem înainte. 

       (continuare în pag. 2) 
 

“Bucuraţi-vă în nădejde. Fiţi răbdători în necaz.  
Stăruiţi în rugăciune.”  

   (Romani 12:12) 



www.poartacerului.ro 

Urăm “La Mulţi 
Ani!” în umblarea 
cu Domnul celor 
care îşi serbează  
ziua de  naştere 
săptămâ- 
na viitoa- 
re: 
 
 
 
 
 
 
 
Duminică, 23 ian. 

        Ruth AlăzăroaeRuth AlăzăroaeRuth AlăzăroaeRuth Alăzăroae    
        Claudia GulerClaudia GulerClaudia GulerClaudia Guler 

Luni, 24 ian. 
  Andreea EpureAndreea EpureAndreea EpureAndreea Epure    

Marţi, 25 ian. 
  Ştefan CristeŞtefan CristeŞtefan CristeŞtefan Criste    

        Sara PopaSara PopaSara PopaSara Popa 
Miercuri, 26 ian.  

  Angela CristeAngela CristeAngela CristeAngela Criste    
    Gabriel ŞandorGabriel ŞandorGabriel ŞandorGabriel Şandor    
        Ana SpătaruAna SpătaruAna SpătaruAna Spătaru    

Joi, 27 ian. 
  Cosmin UrsanCosmin UrsanCosmin UrsanCosmin Ursan 

Vineri, 28 ian. 
  Darius MerŃDarius MerŃDarius MerŃDarius MerŃ 

Sâmbătă, 29 ian. 
  Maria RâmboiMaria RâmboiMaria RâmboiMaria Râmboi    

 
  “Căci Eu ştiu 
gândurile, pe care le 
am cu privire la voi, 
zice Domnul, gânduri 
de pace şi nu de 
nenorocire, ca să vă 
dau un viitor şi o 
nădejde.”  (Ier. 29:11) 
 

  (continuare din pag. 1) 

 

Beneficii atunci când creşte speranţa: 
♦ Energia şi entuziasmul sunt revitalizate. 
♦ Speranţa este contagioasă şi îi afectează în mod pozitiv pe 

ceilalţi. 
♦ Oamenii îşi menţin viziunea unor lucruri mai bune, chiar 

dacă situaţia prezentă este dificilă. 
♦ Oamenii se concentrează pe lucruri mai importante în viaţă. 
♦ Se dezvoltă relaţiile. 
♦ Speranţa este unul dintre izvoarele care menţin omenirea în 

mişcare. (Andrew Fuller) 
♦ Orice măreşte speranţa, va înflăcăra şi curajul. (Samuel 

Johnson) 
                                 www.ciresarii.ro 

NĂDEJDI ÎNŞELĂTOARE 
 

“Dar iată că voi vă hrăniţi cu nădejdi înşelătoare, care 
nu slujesc la nimic.” (Ieremia 7:8) 

 
 

Eu trăiesc o viaţă corectă: “Cum ar putea omul să fie 
fără vină înaintea lui Dumnezeu?... Iată... şi stelele nu 
sunt curate înaintea Lui; cu cât mai puţin 
omul?...” (Iov 25:4-6) 
 
Eu fac tot ce-mi stă în puteri: “ ...fiindcă ştim că omul 
nu este socotit neprihănit, prin faptele Legii, ci numai 
prin credinţa în Isus Hristos...” (Galateni 2:16);  
“El ne-a mântuit, nu pentru faptele făcute de noi în 
neprihănire, ci prin îndurarea Lui..., pentru ca, odată 
socotiţi neprihăniţi prin harul Lui, să ne facem, în 
nădejde, moştenitori ai vieţii veşnice” (Tit 3:5-7) 
 
Eu mă duc la biserică: “/u orişicine-Mi zice: 
‘Doamne, Doamne!’ va intra în Împărăţia cerurilor, ci 
cel ce face voia Tatălui Meu care este în ceruri” (Matei 
7:21). 
 
Dumnezeu este prea bun ca să mă pedepsească: 
“Cine crede în Fiul are viaţa veşnică; dar cine nu 
crede în Fiul nu va vedea viaţa, ci mânia lui Dumnezeu 
rămâne peste el” (Ioan 3:36). 
 
   ... preluat din Sămânţa Bună 2010 

 

www.poartacerului.ro 

 

Winston Churchill a fost întrebat 
odată de un reporter: ”Care a fost arma cea 
mai puternică pe care naţiunea britanică a 
folosit-o împotriva expansiunii naziste?”. 
Fără să ezite vreun moment Churchill a 
răspuns: „Cea mai puternică armă a 
englezilor a fost spe-
ranţa!” 

Spre deosebire 
de Churchill, Alexander 
Soljeniţîn în cartea sa 
despre Gulagul Nazist, a 
scris despre condamnaţii 
aşa numiţi goners 
(plecaţi, morţi înainte ca 
viaţa lor să înceteze); 
aceştia erau oameni care 
nu mai aveau nicio 
nădejde, erau morţi chiar 
dacă încă mai umblau pe picioare. 

Deşi unii dintre ei au mai trăit 
câteva săptămâni de la momentul 
condamnării, pentru ei totul s-a terminat 
din prima zi. De ce? Pentru că au pierdut 
orice speranţă! 

Cercetările medicale au demon- 
     strat că omul nu poate trăi fără 

speranţă. Doctorii ştiu că dacă spun unui 
bolnav că este în stare terminală, 
sfârşitul vieţii acestuia intervine mai 
repede. Când nu mai există nicio 
speranţă, iar oamenii renunţă şi nu mai 
întrevăd nicio soluţie în faţa problemelor 

vieţii, deteriorarea sur-
vine mult mai rapid. 
 Apostolul Petru 
priveşte la lucrurile pe 
care nu le poate vedea, 
dar pe care le anticipează 
cu deplină siguranţă. 
Această nădejde i-a 
întărit inima. Credinţa în 
lucrurile pregătite nouă, 
prin Hristos, ne va întări 
inimile şi ne va motiva să 
nu renunţăm niciodată. 

Nu cumva viaţa ta nu mai are 
niciun orizont şi eşti gata să renunţi? Nu 
uita că şi pentru tine mai există speranţă, 
datorită a ceea ce Dumnezeu a pregătit 
prin Hristos. Poţi avea parte de slava 
viitoare. 

 

  www.misiune.ro 

STROPI DE ÎNłELEPCIUNESTROPI DE ÎNłELEPCIUNESTROPI DE ÎNłELEPCIUNESTROPI DE ÎNłELEPCIUNE    
 
∗ Nădejdea este sufletul credinţei. 
∗ Cea mai slabă nădejde e cu mult mai de preţ decât cea mai întemeiată 

deznădejde. 
∗ Nădejdea este hrana cea mai bună în nenorocire. 
∗ Dacă Îl iubeşti pe Isus, te sprijini pe El cu toată puterea. El îţi este singura 

nădejde de mântuire. 
∗ Câştigi mai mult când pierzi o speranţă zadarnică. 
∗ Gânduri negre n-au decât oamenii fără nădejde.   
       Richard Wurmbrand 

Speranţa - arma cea mai puternică 


